
Kérdés Ács Rezső Polgármester Úr részére 

(2018 márciusi kgy.) 

A kérdésem: Erre büszke? 

Évek óta kérdezem Polgármester Úrtól, hogy a Felsővárosi út, járda és közvilágítás mikor lesz 

felújítva? A válasz mindig hosszú és semmitmondó. Legutóbbi közgyűlésen arra hivatkozott, hogy 

rengeteg pénzt költöttek a Kápolna térre.  

Nos’ még a huszadik század elején a kápolnateret sárrázó kővel burkolták le, hogy a hegyről lejövő 

lovas kocsik kerekéről lerázza a sarat. Mivel a század második felére elfogytak a lovas kocsik, a 

szurdikokat pedig jórészt lekövezték, értelmetlenné vált a sárrázás. A buszjárat egy keskeny sávot 

használt. Beépültek a Kerékhegy és a Hosszúvölgy utcák lakóházakkal, a gépkocsiknak és a buszoknak 

bizony kellemetlen volt ez a „rázópad”.  

Horváth István és Ács Rezső a 2014-es választásra valami nagyot akart alkotni és „felújította” a teret. 

A tér akkora, mint a Béla téri körforgalmi rész négyszer. Ott négy építménynek kell a megközelítését 

biztosítani, a Kápolna téren szintén.  

A „felújításról” Tevje a szegény tejesember dala jut eszembe a „Hegedűs a háztetőn” című 

muzikelből. A szegény ember ostoba, de amellett kivagyiságot is sugalló álmáról szól a dal, 

szellemesen: 

„Nagy széles márványlépcső egy, ami felvisz és még egy, mert lefele is kell és kell még egy, hogy 

bámulják csupán.” 

A négyszer nagyobb téren tehát kellett készíteni egy körforgalmat, hogy a jobbról és balról lévő két-

két házat meg lehessen közelíteni. Logikus. És most jött a bámulják csupán, középen átvágták a teret 

egy négysávos úttal. Vagyis épült egy 250 méter hosszú M6-os. Négy sáv plusz a két leálló (a 

buszoknak). Még jó, hogy a szalagkorlátot elfelejtették.  

„Bársonyban térül-fordul, úgy süti nékem 

A töltött libanyakat majd. 

S képzeljék: ő fogyókúrát tart.” 

Nos’ a töltött libanyak az irgalmatlanul drága beruházás, amivel páran nagyon jól jártak. A 

bársonynak tűnő ruházat, meg a fogyókúra pedig a szekszárdiaknak szól, mert ebből a feleslegesen 

elköltött pénzből például az össze iskola WC-je felújítható lett volna. (Hogy napi aktualitással éljek.) 

Elegendő lett volna az épületek előtt egy normális körforgalmi út, egyetlen buszváróval. Középen 

pedig zöld tér, vagy az eredeti kőburkolat. A többire ostobaság volt egyetlen fillért is költeni. A város 

összes lámpavasán ott függ, hogy NEKÜNK CSAK MAGYARORSZÁG SZÁMÍT, sajnos az nincs melléírva, 

hogy mindaddig, amíg van mit elherdálni belőle. 
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